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To: IEEE@ minvs.ni);IEEE)IEEE © ins. i); IEEE(EXER
From:

Sent: Tue 9/29/2020 10:59:19 AM

Subject: RE: advies inzake huur (compensatie) rtv corona sluiting

Received: Tue 9/29/2020 10:59:20 AM

Ja nu gebruik van maken. Termijn tot 14 oktober. Daarna geen herkansing meer. ©

Of er moet een nieuw steunpakket komen; maar dan zal dat over de periode 1 oktober en verder gaan.

van: ICEECSN)MREXETI@ minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:32

Ban ) SEE iv >;ESE SEEN iw n>;IEE
) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: advies inzake huur (compensatie) rtv corona sluiting

Ok, in de praktijk kan het dus wel maar wat willen wij zelf?

Willen we dat er vanuit de topsport (ok dat is in 99% van de gevallen geen beroepssport) ook aanspraak hierop wordt gemaakt,
dan helemaal prima en kunnen we daarop aansturen want zelf zien ze die mogelijkheden blijkbaar niet. Maar als we zelf willen
dat dit mee gaat lopen in een steunpakket specifiek voor topsport (mede nav de Coronamonitor) dan hebben we een ander

antwoord.

Ook even qua timing en beschikbare middelen, is het handig dat ze hier nu alvast zoveel mogelijk gebruik van maken?

Anders plan ik nog wel een overlegje in hoor..als we er nu niet uitkomen

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:23

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>; 5.1.2 ) < minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>; 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: advies inzake huur (compensatie) rtv corona sluiting

Eens, je kijkt niet naar het verschil tussen breedte- en topsport maar naar het verschil tussen amateur- en profsport, dus

betaald of niet. Volgt uit de AGVV, en geldt voor eigenlijk zlle subsidieregelingen sport (ook BOSA). Daamaast, CTO kan de

gemeente wel vragen om hun huur ook kwijt te schelden maar er ontstaat geen recht op kwijtschelding, gemeente kiest

uiteindelijk.

Met vriendelijke groet,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

m +31ENE
IEEE© minvws.nl

van:IEEE)EEE0 minus. ni>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:20

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>;

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>;

Onderwerp: RE: advies inzake huur (compensatie) rtv corona sluiting

Goedemiddag,

De vraag is of topsport wel topsport is.

De omschrijving van amateursport is in de TVS heel breed.

Voor 80-90% van de Topsport zal gelden dat zij eigenlijk ‘hele serieuze amateursport’ zijn.
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Dus laat de CTO gebruikers de eigenaren (gemeenten?) wijzen op het amateur gehalte van de topsport die zij bedrijven en dan

zit je goed.

Alles onder 18 is sowieso amateursport met die enkele bezoldigde uitzondering.

De CTO’s moeten dus kritisch naar zichzelf kijken en nagaan of alles wat ze huren wel echt voor topsport bestemd is.

Groeten,

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:12

@minvws.nl>;[GEDSEEMe minvws.n>
@ minvws.nl>

Onderwerp: FW: advies inzake huur (compensatie) rtv corona sluiting

Zie onderstaande vraag. Vallen ze niet onder de regeling? En volgens mij stel EEE oo « een aantal goede vragen. Hoe zitten

jullie daar in?

Groeten,

van:IEEE)EXEC© ninvws.ol>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:06

Aan:IESE)-BEEEDN© minvws.n>
Onderwerp: FW: advies inzake huur (compensatie) rtv corona sluiting

+o[EE

Hebben we hier geen afspraken over gemaakt met de sportsector? Ik neem aan dat dit mee moet lopen met de inventarisatie

voor topsport, anders verliezen we het overzicht.

Ik vraag me alleen wel af welke inkomsten de CTQO’s nu mislopen, die vraag leg ik terug bij ze.

roe: IESE
Van: JEo ocnst.n i>

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 10:56

aan: [ENED minvws.nl>

Onderwerp: advies inzake huur (compensatie) rtv corona sluiting

olIEEE

Een aantal CTO’s (die gebruik maken van sportaccommodaties waarvan zij geen eigenaar zijn) heeft aanspraak willen maken op

huurwkijtschelding van (top)sportaccommodaties bij de betreffende gemeenten. Dit lijkt vooralsnog niet te lukken, omdat gemeenten

aangeven dat het CTO onder ‘topsport’ zou vallen en zich dus zou moeten melden bij NOC*NSF/VWS.

Hieronder de rationale onder de beslissing van gemeenten:

Lokaal hebben we de huur over de periode van 1 maart tot 1 juli 2020 kwijtgescholden voor vier categorie&n van

huurders:

(a) Sportverenigingen

(b) Andere niet-commerciéle amateursport- en beweegaanbieders

(¢) Primair onderwijsinstellingen die uren boven de norm afnemen

(d) Particulieren

Hiertoe behoort CTO niet, omdat het CTO betrekking heeft op topsport en niet op breedtesport. ER wordt verwezen naar landelijke
regelingen zoals de TVL.

De ervaring in het verleden leert dat CTO’s vaker tussen het wal en schip raken en geen tegemoetkoming krijgen. De BTW-

problematiek is daar ook een voorbeeld van helaas.
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Wat is jouw advies vanuit VWS? Wat zouden jullie mogelijk kunnen doen om gemeenten aan te sporen ook de CTO’s te helpen met

huurkwijtschelding? CTO’s zijn grote afnemers en zorgen al jaren voor een behoorlijke bijdrage aan exploitatiekosten. Is het ook een

optie om [EEE]dit mee te laten nemen, alsnog, in het onderzoek?

Ik kijk uit naar je antwoord.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

NOC*NSF -TeamNL

N/
TeamNL

OQ
51.2e

www.nocnsf.nl

‘We winnen veel met sport!
Wij geloven in een sterker Nederland door de kracht van sport. We doen dit onder andere dankzij onze Partners van de

Nederlandse sport: De Nederlandse Loterij, Heineken, Missie H2, De Rabobank, Het Algemeen Dagblad. NOC*NSF is

een vereniging naar Nederlands recht en geregistreerd in het handelsregister te Arnhem onder nr. 09059703. Op dif e-

mailbericht en eventuele bijlagen is een disclaimer van toepassing: wwiv.nocnst.nl/disclaimer.


